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I love to read the classic fairy tale, every night, mother gave me to read two stories, like the magic brush, \"the car...
　　I love to read the classic fairy tale, every night, mother gave me to read two stories, like the magic brush, \"the carp jump longmen\", nezha conquers make the sea \", \"river snail girl\"... .
　　There are a lot of foreign classic fairy tales, such as \"Grimm\'s fairy tales\", \"Hans Christian Andersen fairy tale\", \"one thousand nights\", \"Aesop\'s fables\"... .
　　These books with beautiful language, rich imagination, tells the story of one of happiness, anger, sorrow, joy and moving story. Let\'s see those kind, lovely, good wishes for their hearts, have in common, the final step by step toward the light; Also see the greed, hypocrisy, and wicked people, for their evil, be punished. These stories make me understand a truth, to do an honest, kind person since I was a child, because to make others happy, we, too, must be happy.
　　Classic tale beautiful language, imagination is rich, full of praise of human nature and the ugly, I like to read classics.
　　我很爱读经典童话，每天晚上，妈妈都给我读两个故事，像《神笔马良》、《鲤鱼跳龙门》、《哪吒闹海》、《田螺姑娘》……。
　　还有很多外国经典童话，比如《格林童话》、《安徒生童话》、《一千零一夜》、《伊索寓言》……。
　　这些书用优美的语言、丰富的想象，讲述了一个个喜、怒、哀、乐的动人故事。让我们看到那些善良、可爱的人，为着他们心中美好的愿望，苦苦追寻，最终一步步走向光明;还看到那些贪婪、虚伪、阴险的人，如何为他们的作恶，得到应有的惩罚。这些故事让我明白了一个道理，要从小做一个正直、善良的人，因为让别人快乐，我们自己也一定会快乐的。
　　经典故事语言优美、想象力丰富，充满了对人性的赞美和对丑恶的痛恨，我喜欢读经典。
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